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Rada Miasta

Tychy

Wyciąg z Protokołu nr 0052Nl,l07

z posiedzenia Rady Miasta Tychy V kadencji w dniu 26 kwietnia 2007 r.

w części dotyczącej ,,Sprawozdania z działa|ności Prezydenta

za okres od 30 marca do 26 kwietnia 2oo7 r.'' (punkt 22 porządku obrad).

Ad 22.

Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta oraz informacja o działa|ności
Prezydenta za okres od 30 marca do 26 kwietnia 2007 roku stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Prezydent Miasta Andrzej Dziuba rozpoczĄ swoją wypowiedŹ od przedstawienia ostatnich dwoch
sukcesów miasta Tychy. Pierwszym z nich było otrzymanie nagrody,,Złoty Format,, oraz trzeciego miejsca na
Festiwa|u Promocji Miast Po|skich za organizację kampanii społecznej ,'Ęiat jest w Tychach. Będziemy o tym
trąbić'', a drugim - nominacja do Fryderykow dIa orkiestry Kamera|nej Miasta Tychy. Nominacja ta' mimo
tego, iŻ nie została zwieńczona Wygraną, była d|a samego miasta wielkim wyróŻnieniem.

Prezydent poinformował, ie została parafowana przez Ministra Skarbu umowa prywatyzacyjna
z francuską firmą Da|kia w sprawie E|ektrociepłowni Tychy. I chociaz nie jest jeszcze podpisana ostateczna
umowa prywatyzacyjna, firma Da|kia porozumiała się juz z załogąE|ektrociepłowni. Pracownicy dosta|i pakiet
socja|ny z gwarancją zatrudnienia na siedem |at. Wynegocjowali również korzystne warunki płacowe. Zostat
zatwierdzony pakiet inwestycyjny. ofeńa firmy, jaka wpłynęła do Ministerstwa Skarbu Państwa opiewa na
kwotę 25 mi|ionów złotych.

Ko|ejną sprawą, o ktÓrej poinformował Prezydent była kwestia wymiany dowodÓw osobistych' Po
duzej kampanii (u|otki' ogłoszenia, spoty rek|amowe) mającej na ce|u powiadomienie - a nawet ponag|enie -
mieszkańcow do wymiany książeczkowych dowodow na nowe, zaobserwowano znaczne zwiększenie
zainteresowania. Postanowiono więc przedłuŻyć kampanię, dzięki czemU przez wszystkie majowe soboty
Wydział Spraw obywate|skich będzie przyjmował wnioski na dowody osobiste.

Prezydent przypomniał, ie niedawno usunięto z P|acu Wo|ności ',Pomnik Powstańcow S|ąskich.'.
Betonowa figura trafiła na prywatną posesję swojego autora - Augustyna Dyrdy. Zastąpi ją brązowa rep|ika
pomnika, który w tym miejscu stał przed wojną. Rep|ika jest juz gotowa i zostanie usytuowana po zakończeniu
prac modernizacyjnych PIacu Wolności.

Prezydent zaprosił wszystkich zebranych na uroczystości związane z obchodami dnia 3 maja,
a mianowicie na nabożeństwo na P|acu Baczyńskiego, na Wystawę na Giełdzie Kwiatowej' a takie na
koncert Anity Lipnickiej i J' Pońera.

Prezydent poinformował również, Że dnia 12 kwietnia 2007 r' zostata podpisana umowa
z Hydrobudową-O S.A. na kontrakt Wi|kowyje - Mokołowiec' Zakończono monitoring sieci kana|izacyjnej na

Czułowie. Natomiast w maju planowane sątakie same prace na Starych Tychach.
Pan Prezydent zaznaczył równieŹ problem związany z budową fontanny na rynku, a dokładnie

prob|em ze zna|ezieniem wykonawcy tego projektu. ogłoszono czwańy przetarg na wykonanie tej inwestycji.
Prezydent przypomniał o zmianie siedziby Pracowni P|anowania Przestrzennego i Architektury.

Pracownia zostaje przeniesiona na u|icę Piłsudskiego 12' Związane jest to z brakiem pomieszczeń
w Urzędzie i chęcią poprawy komfońu pracy Pracowni' Jej dotychczasową siedzibę zajmie Wydział
Informatyki.

Zostanie rowniei rozpowszechniona koncepcja modernizacji Paprocan. Ma to na celu umozliwienie
zapoznania się mieszkańcow z tym tematem i zebranie ich uwag'

Prezydent poinformował, że ostatnio odbyło się spotkanie w sprawie modernizacji Stadionu
Miejskiego. Ma on być uposazony w zupełnie nowe trybuny, pełne oświet|enie i duzy parking od strony uIicy
Baziowej. Będzie to typowo piłkarski stadion, pozbawiony bieini |ekkoat|etycznej _ z |iczbą widzow nie
większą jak 15 tysięcy. W roku bieżącym w budzecie miasta zabezpieczono 650 tysięcy na dokumentację
techniczną inwestycji. Ta dokumentacja obejmie równiez Stadion Lekkoat|etyczny, ktory ma powstac obok
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boiska ze sztuczną nawierzchnią, na ktorą trwa teraz przetarg. Dotąd wpłynął jeden protest, d|atego nie jest
jeszcze ustalony ostateczny wykonawca.
Pomoc w zorganizowaniu środków finansowych na budowę Stadionu Lekkoat|etycznego obiecała Pani Irena
Szewińska.
Prezydent,poinformował również, że ostatnio odbyło się wyjazdowe'posiedzenie Komisji |nfrastruktury
Miejskiej i ochrony Środowiska w sprawie ha|i widowiskowo - spońowej. Prezydent wyraził swoje
ubolewanie, że obecnych było jedynie trzech radnych. Tym bardziej , Że to spotkanie _ na którym obecni by|i:

Zastępca Prezydenta ds' Infrastruktury Henryk Borczyk, dyrektor firmy wykonującej' kierownik budowy,
Inspektor Nadzoru - dawało doskonałą moi|iwość zapoznania się ze szczegółami całej inwestycji.
Prezydent wyraził swoje niezadowo|enie z funkcjonowania Rad osied|i. Bowiem z powierzonego ostatnio
zadania _ dotyczącego sporządzenia ankiet osiedlowych w sprawie opinii mieszkańców na temat
bezpieczeństwa w mieście - wywiązały się jedynie cztery z dziewiętnastu Rad osied|i. Ankieta miała pomoc
w przygotowaniach do planowanej kampanii dotyczącej bezpieczeństwa wzajemnego.
Prezydent poinformował radnych, Że na wskutek tego, iż on sam odmawiał odpowiedzi, Samorządowe
Ko|egium odwoławcze wydało opinię zastępcząna budowę hipermarketu Dom i ogrod przy Tesco, czy|i po
drugiej stronie ulicy Beskidzkiej.
Radny Stefan Moćko w odniesieniu do wypowiedzi Prezydenta tłumaczył swoją nieobecność na wyjazdowym
posiedzeniu Komisji Infrastruktury Miejskiej i ochrony Srodowiska obawą o poŹniejsze oskarienia jego osoby
o nielegalne przebywanie na terenie budowy.
Natomiast w kwestii budowy hipermarketu radny stwierdził, Że na|eŻał on do wspomnianej przez Prezydenta
grupy radnych sprzeciwiającej się tej budowie. Zaznaczyłjednak, Że ów grupa nie sprzeciwiała się samemu
projektowi budowy a|e budowy - jak to był w sytuacji Kauf|andu - w ,,Ścisłych', granicach miasta, a dokładnie
w centrum miasta. A obecna |oka|izacja inwestycji nie naleiy do uciążliwych czy kłopot|iwych.
Radny wrocił do sprawozdania Prezydenta ze styczniowego posiedzenia sesji Rady Miasta. Miał pretensję do

Prezydenta' ze nie poinformował on Rady Miasta, iŻ z poprzedniego roku budżetowego pozostało 18 mln

nadwyżki, którą moŻna wykorzystać.
W odpowiedzi Prezydent stwierdził, Źe nie wie, co radny Moóko ma na myś|i mowiąc o ,'ścisłych granicach
miasta'' oraz, Że hipermarket Dom i ogrod jest z|oka|izowany W granicach miasta.
Podkreś|ił równiez, że radny powinien ieszcze raz przeczyŁać uchwałę dotyczą przyjęcia budŻetu, ponieważ -
wbrew temu co mowi - ta nadwyŻka budŻetowa jest tam ujęta'
Radny Stefan Moćko nie zgodził się z Prezydentem. Stwierdził, Że przecieŻ dopiero w |utym poprawką do
budżetu uwzg|ędniono tą nadwyzkę.
Skarbnik Miasta poinformowała, że właściwa kwota nadwyzki budzetowejjest okreś|ana dopiero w Iutym.

Głos zabrał radny Mieczysław Podmokły. Przyznał, Że na|eŻał do grupy radnych głosujących za
odrzuceniem uchwały w sprawie nie przystąpienia do opracowania planq' Radny uznał, Że nie kierowały nim
złe intencje' Następnie oznajmił' Że 23 kwietnia b.r. otrzymał od Prokuratury pismo powiadamiające o

umorzeniu sprawy - w ktorej on sam był jednym z powodów - dotyczącej Prezydenta Miasta Tychy. W
związku z tym radny Podmokły przeprosił Pana Prezydenta za swoje wcześniejsze podejrzenia wzg|ędem
jego działalności'
Radny Krzysztof Tomaszczyk wyraził chęć przeczytania krotkiej notatki dotyczącej wyjazdowego
posiedzenia Komisji Infrastruktury Miejskiej i ochrony Srodowiska. Jednak Przewodniczący Rady Miasta
radny Michał Gramatyka doradził mu aby wypowiedział się w punkcie: oświadczania i wo|ne wnioski.
Prowadzący obrady radny Michał Gramatyka zwrócił się do Prezydenta Miasta z pytaniem dotyczącym placu
pod Zyrafą. A dokładnie o to, czy będzie zorganizowany tam namiot
Prezydent Andrzej Dziuba poinformował, że dopiero niedawno burmistrz Bierunia okreś|ił warunki na
podstawie ktorych Tychy mogą Wreszcie zorganizowaĆ przetarg.

lnformacia:
Protokół z posiedzenia Rady Miasta w dniu 26 kwietnia 2007 r. Rada Miasta Tychy przyjęła na sesji
w dniu 31 maja 2OO7 r.

Sporządziła:
Barbara Pukocz
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